

5D4N

经典菲律宾

马尼拉 | 大雅台 | Las Casas Filipinas De Acuzar

CLASSICAL OF PHILIPPINES

MANILA | TAGAYTAY | LAS CASAS FILIPINAS DE ACUZAR



PHMTL05_001



卡萨斯菲律宾阿酷扎

独特的西班牙遗址度假酒店，拥有22座古老西班牙时期的建筑，建于17至19世纪的西班牙殖民时期。步入园区，如同穿越至西班牙古城。

Las Casas Filipinas De Acuzar

The oldest neighbourhood in Manila, which means "inside the walls" in Latin. It is the only area in Manila where Spanish monuments are preserved.

Validity: January - December (1月 - 12月)



马尼拉
Manila

符号表示：★ 含门票；◎ 游览站点

第1天 吉隆坡 ✕ 马尼拉

抵达马尼拉办理入住手续

马尼拉市区游：

◎ 菲律宾文化中心

规模宏伟的文化中心在马尼拉湾填海造地兴建，包括了歌剧院、美术馆、图书馆、大会堂，还有一个博物馆，主要展示有关菲律宾戏剧和西班牙统治前本土艺术的资料。

◎ 黎刹公园

为纪念菲律宾的民族英雄黎刹而修建的，是亚洲最大的城市公园，也是马尼拉居民休憩的宝地。公园中有三座大花园，专门栽种中国、意大利、日本的花卉。

◎ 王城区

马尼拉最古老的街区，在拉丁语为“城墙内”之意。是马尼拉境内唯一保存西班牙古迹的区域。

★ 圣地亚哥堡

马尼拉最古老的军事堡垒，是西班牙人抵御外敌的要塞。曾在二次大战中被毁坏，经过重建后成了一个公园，是散步的好去处。

★ 圣奥斯定堂

这座巴洛克式风格的建筑在1993年被列入世界遗产名录，拥有华丽的祭坛、讲道坛、唱诗班座位和仿真壁画。

第2天 马尼拉 - 大雅台 - 马尼拉

◎ 塔尔湖与火山

由一个巨大的火山口形成。火山中间有一个火山湖，形成湖中有山、山中有湖的奇丽景色，是菲律宾的避暑胜地。

★ 拉斯皮纳斯教堂

又称“竹风琴大教堂”，保留了一个拥有190年历史，世界上独一无二的用竹管制作的大型管风琴。

第3天 马尼拉 - Las Casas Filipinas De Acuzar - 马尼拉

★ Las Casas Filipinas De Acuzar 【含卡萨萨骑行】

独特的西班牙遗址度假酒店，拥有22座古老西班牙时期的建筑，建于17至19世纪的西班牙殖民时期。步入园区，如同穿越至西班牙古城。

★ 丹巴纳·卡吉汀根（英勇神殿）

由柱廊和大型纪念十字架组成，是一座历史悠久的神社，为了纪念在第二次世界大战期间与日军作战的菲律宾和美国士兵的壮举而建造。

第4天 马尼拉

从岷伦洛唐人街至迪菲苏利亚的徒步之旅

◎ 圣克鲁斯教堂

这座罗马天主教堂位于帕西格河岸边，由耶稣会士于1608年为该地区越来越多的郊区华人皈依天主教而建造。

◎ 岷伦洛教堂

矗立在王彬街头的岷伦洛教堂，是马尼拉市的主要教堂之一，始建于1596年。几经损毁几度重建，如今见到的建筑，除了八角钟塔为历史遗留，其他为1946年至1971年间修建的。

◎ 中菲友谊之门

◎ 迪菲苏利亚

第5天 马尼拉 ✕ 吉隆坡

送往机场，返回温馨的家园。

※ 行程可能会以最终确定的航班而前后调动。



圣奥斯定堂
San Agustin Church



塔尔湖与火山
Taal Lake & Volcano

DAY 1 Kuala Lumpur ✈ Manila

Assemble in airport for flight to Manila.
Arrival at Manila, transfer to check in to hotel

Manila City Tour:

⊙ Cultural Center Complex

It is built on reclaimed land in Manila Bay, which includes an opera house, art gallery, library, city hall, and a museum that mainly displays about Philippine theatre and pre-Hispanic native art.

⊙ Rizal Park

Built to commemorate the Philippine national hero Rizal, it is the largest urban park in Asia and a treasure place for Manila residents to rest. There are 3 gardens in the park which planting Chinese, Italian and Japanese flowers.

⊙ Intramuros

The oldest neighbourhood in Manila, which means "inside the walls" in Latin. It is the only area in Manila where Spanish monuments are preserved.

★ Fort Santiago

Manila's oldest military fortress was a fortress used by the Spanish to defend against foreign enemies. Destroyed in World War II, it has been rebuilt into a park and a great place to go for a walk.

★ San Agustin Church

The Baroque-style building was officially recognized by the UNESCO as a World Heritage Site in 1993, and features an ornate altar, pulpit, choir seats and realistic frescoes.

DAY 2 Manila – Tagaytay – Manila

⊙ Taal Lake & Volcano

Taal lake is formed by a huge crater. There is a volcanic lake in the middle of the volcano, which forms a beautiful scenery of mountains and lakes in the lake. It is a summer resort in the Philippines.

★ Las Pinas Church

Also known as the "Bamboo Organ Church", it has preserved a 190-year-old pipe organ made mostly with bamboo pipes, which is unique in the world.



DAY 3

Manila – Las Casas Filipinas De Acuzar – Manila

★ Las Casas Filipinas De Acuzar [Includes Calesa Ride]

A unique Spanish heritage resort with 22 ancient Spanish buildings, built during the Spanish colonial period from the 17th to 19th centuries. Stepping into the resort is like traveling through the ancient city of Spain.

★ Dambana ng Kagitingan (Shrine of Valor)

Comprising a colonnade and a large memorial cross, it is a historic shrine built to commemorate the feats of Filipino and American soldiers who fought against the Japanese during World War II.

DAY 4

Manila

Walking Tour from Binondo Chinatown to Divisoria

⊙ Santa Cruz Church

This Roman Catholic Church located near the bank of Pasig River was built by the Jesuits in 1608 for the increasing suburban Chinese population in the area who had converted to Catholic faith.

⊙ Binondo Church

The Binondo Church on Ongpin Street, is one of the main churches in Manila that built in 1596. After being destroyed and rebuilt for several times, except for the octagonal clock tower which left over from history, the other buildings were built between 1946 and 1971.

⊙ Chinese Goodwill Arch

⊙ Divisoria

DAY 5

Manila ✈ Kuala Lumpur

Transfer to airport for flight back home.





卡莱萨骑行
Calesa Ride

行程亮点 HIGHLIGHTS

[体验]

从岷伦洛唐人街至迪菲苏利亚的徒步之旅

[景点]

圣奥斯定堂: UNESCO世界遗产
王城区: 马尼拉最古老的街区
塔尔湖与火山: 菲律宾避暑胜地
Las Casas Filipinas De Acuzar: 穿越回到西班牙古城

[享受]

乘坐马车游览 Las Casas Filipinas De Acuzar

[品尝]

当地风味餐: 菲律宾风味 | 亚洲新派料理 | 菲律宾西班牙结合菜
吃到饱: 烧烤&涮涮锅

[EXPERIENCE]

Walking Tour from Binondo Chinatown to Divisoria

[ATTRACTIONS]

San Agustin Church: UNESCO World Heritage Site
Intramuros: Oldest neighbourhood in Manila
Taal lake & Volcano: Summer resort in Philippines
Las Casas Filipinas De Acuzar: Traveling through the ancient Spain

[ENJOY]

Calesa ride in Las Casas Filipinas De Acuzar

[TASTE]

Local Delicacies: Filipino Cuisine | Asian Fusion Cuisine | Filipino-Spanish Influence Cuisine
Eat All You Can: Grilled & Shabu-Shabu

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

天 Day	早餐 Breakfast	午餐建议 Proposed Lunch		晚餐建议 Proposed Dinner	住宿建议 Proposed Accommodation
1	-	机上用餐 On Board		亚洲新派料理 Asian Fusion Cuisine	马尼拉索菲特菲律宾广场酒店 或 同级 Sofitel Philippine Plaza Manila or Similar
2	酒店 Hotel	平日: 套餐 Weekday: Set Meal	周末: 自助餐 Weekend: Buffet	烧烤&涮涮锅 Grilled & Shabu-Shabu	
3	酒店 Hotel	菲律宾西班牙结合菜 Filipino-Spanish Influence Cuisine		晚餐自理 Own Expenses	
4	酒店 Hotel	中式料理 Chinese Cuisine		菲律宾风味 Filipino Cuisine	
5	酒店 Hotel	机上用餐 On Board		-	

*餐饮与酒店会随着季节与当时情况, 作最适当的调整。 *Meals & hotels above are subject to change without prior notice.

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.
Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/en/terms.php>
- All pictures shown are for illustration purpose only.
Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条款:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所变动, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
- 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
- 每位参与苹果旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 苹果旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
- 详情条款, 请参阅单据背页或浏览 <https://www.applevacations.my/en/terms.php>
- 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

南亚团 - 附加条款:

- 所有行程以英文讲解为主。
- 三人房 - 房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
- 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
- 车上购物 - 为了您的方便起见, 车上会售卖当地小吃。若您有兴趣购买, 请向我们的导游洽询。

For Agent Use Only:

Updated Date: DEC 2022

South-East Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in English.
- Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
- Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
- In-coach Shopping - For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.